



Protokoll - Kårledningsmöte 29 / maj / 2018

§1 Mötets öppnande Kl 07:30

Närvarande:

Alla utom nedan

Olof från 08.00

Astrid ej närvarande

§2 Val av mötesordförande

Kevin Storgård

§3 Val av mötessekreterare

Henrik Jonsson

§4 Val av justerare

Alexandra Muhl

§5 Godkännande av föredragningslista

Godkänner

§6 Föregående protokoll

Alice fortsätter kolla på Selecta automat, i övrigt godkänner

§7 Budgetar

Beslutar att Kevin och August har mandat att godkänna budget på egen hand.

- GAIUS

- ET kort; teckningsrätt

Beslutar att Felicia som har hand om ET från och med idag tills sista juni har en utökad teckningsrätt på 30 000kr

§8 Fakturor

§9 Äskningar Kl 07:35

Diskussion om att kolla vidare på en förändring av rekreattionsfonden och hur äskningsprocessen fungerar.

§10 Utvärdering årsmöte

Bra generellt, önskas mer påläsning/förberedelse av det vi skulle framföra, behöver öppnare diskussion för att kunna få med samtliga föreningar och så många studenter, tidigare möte i form av workshop, hur jobbar vi långsiktigt för att samtliga studenter skall bli medlemmar. Ser ett stort problem med att få personer inom föreningar fick nys om propositioner som de sedan tog med till sina föreningar som skapade egna uppfattningen utan att noggrant läsa igenom allt relevant material.

Förbättring, mindre formellt, kanske en sammanfattning som läggs ut på hemsidan/Facebook-evenemang. Antingen dela upp propositionen i flera att-satser, alternativt slopa en proposition och endast lägga in en förändring i föreningspolicyn. Lägga

HJ

AS

AM

KS

1 (3)



fram ett bättre förslag där samtliga föreningar och medlemmar måste se helheten för hela kårens bästa. Mer öppna för kompromisser, oavsett kårledning eller förening samt att diskussionen och beslut skall handla om den aktuella punkten. Få alla att sätta sig närmare scenen, samt att kårledningen sitter som en enhet och är aktiv i diskussionen.

§11 Sommaren

Alla skall gå in och fylla i sommarplaner i Google Drive. Innan sista kårledningsmötet 5/6.

§12 Hemsidan

Påminnelse om att alla inom kårledningen skall skriva texter om sina poster, Kevin kolla vidare och försöker kontakta föreningar direkt för att få in flera texter. Inväntar även ODDWORK för att kunna få med det samarbetet på hemsidan.

§13 Puben

Tillsätta en projektgrupp som jobbar med ombyggnationen för att få mer konkreta förslag om hur Puben skall utformas. Väldigt viktigt att få med folk som idag inte går på Puben, mycket viktigt med input från folk som idag väljer bort puben och anledningen till det, för att kunna förändra Puben till det bättre. Projektgruppen bör hålla en workshop för att få in åsikter från övriga studenter på Handels. Olof lägger fram förslag om Alice, Olof, Carl, Albin och Erik Turesson. Kolla på ett förslag med ytterligare objektivitet, någon tidigare sexmästeriet alternativt en tidigare medlem i Götes. Olof kollar vidare på ett förslag med en mer objektiv syn för en ytterligare förändring.

§14 MU

August lägger fram för- och nackdelar om intervjuer med de tre kandidater som hållits av August och Henrik. Diskussion inleds med vikten av att vi måste hitta och välja en kandidat som fungerar bra med gruppen och dess dynamik. Diskussion fortsätter och lägger fram förslag om hur det är att arbeta med respektive kandidat av tidigare erfarenhet av kårledningsmedlemmar i dagsläget.

Kårledningen beslutar om att rösta in William Fellbom som marknadsföringsutskottets ordförande.

§15 Veckorapporter

§16 Övriga frågor

PF-rummet:

Städa rummet, för att sedan köpa in möbler så att allting är klart till hösten. Kårledningen beslutar att August, Henrik, Oskar och Alexandra ansvarar för att städa och köpa in möbler till PF-rummet.


§17 Mötets avslutande Kl 09.25

Vid protokollet


HJ


AS


AM


KS 2 (3)



Henrik Jonsson
Mötessekreterare

Kevin Storgård
Mötesordförande

August Schelin
Kårordförande

Alexandra Muhl
Justerare



HJ

AS

AM

KS^{3 (3)}
KS

